
Generalforsamling 2022 Referat 
Husk å bli med i facebookgruppen vår: 
https://www.facebook.com/groups/581300252045570 
Eller søk opp: Søndre Finstad Grendelag, Rekkehusfeltet 
 

1. Ordstyrer og referent: 
 

Frank ordstyrer 

Hamon Referent 

2. Beslutningsdyktighet 
Generalforsamlingen er beslutningsdyktig 

3. Regnskap:  
 

Forslag om å få inn grendelagets formue på hjemmesider e.l slik at de som selger kan få det med i 
salg.  
 
Enkelte i grendelaget ønsker mulighet til å få forklaringer på større poster.  
 
Regnskapet er godkjent 

4. Budsjett 
 

Steiner og trær må bort for å forenkle gressklipping er et forslag.  

Styret har svart at de har tatt befaring, konkludert med at steiner og trær ikke er en utfordring. 

Prisen for å flytte steiner og rive trær for felleskapet blir enormt.  

Mye misnøye med gressklipping fra ny leverandør, mange som priser arbeidet til Fjeldstad.  

 

Viktig å prøve å øke dugnadsånden. Kanskje det kan hjelpe at på innkalling til Dugnad at man 

kommer med innspill om oppgaver som kan gjøres annet enn raking av løv. Gjerne oppgaver som 

koster penger. Kanskje t.o.m droppe røvraking totalt og heller bruke tiden på andre ting? Evt ha 2 

dugnader hvor den ene er til raking og den andre er til litt større oppgaver.  

 

Vedr post 6600 er det lagt inn 10 000 for å ordne asfalten ved innkjørsel til feltet 

 

Eierskifte, vi skal sørge for å få inn summene. Anslått 6 eierskifter.  

 

Budsjettet er godkjent.  

 

 

https://www.facebook.com/groups/581300252045570


 

5.1 TV/Internet 
 

Vi har stemt mellom telenor og vikenfiber. Telenor fikk 2 stemmer og det er vedtatt at vi velger 

vikenfiber.  

Hamon Kontakter Vikenfiber for veien videre.  

Minner samtidig selger om at han har lovet oss flere poeng.  

Flertallet (så å si alle) har valgt FLEX MEDIUM og vi setter i gang med det.  

 

5.2 Parkering forbudt skilt.  
 

GF har vedtatt at det settes opp skilt 

 

5.3 Endring av vedtekt 4 og 7 

 

Vedtekt 4 
Ulike tanker om garasjeporten skal være dekket av fellesskapet eller av hver enkelt beboer.  

De må legges ut informasjon om hvilken leverandør som skal tilby portene.  

Vi må få pratet/fått orden med forsikringsselskapet om pris/dekning og egenandel for 

garasjeportene.  

 

Vedtektsendringen er avslått 

Vedtekt 7 
Det kommer kommentarer på at enkelte lader uten autorisert ladeutstyr. Forslag om å få dette inn i 

vedteksendringsforslaget.  

 

Forslaget er vedtatt 

 

5.4 Gressklipping tilbakeført til Fjeldstad 
Det er et forslag å bytte tilbake til Fjeldstad 

Vi tenker det blir cirka 10 klipp.  

 

Forslaget er vedtatt 

 

6. Valg 
Lene, Espen, Hamon og Frank fortsetter.  Patrick flytter. Knut kommer inn i styret.  

Frank valgt inn som styreleder.  

 


